
ZAPISNIK

s 19. sjednice Gradskog vijeóaGrada SiskaodrZane 06. prosinca 2023. godine s poðetkom u
17 sati i 8 minuta u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Sdepana i Antuna Radióa 20 u
Sisku na prvom katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vijeéa, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa
Majkió Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeéa, Lucija Matkovió, Tomislav
Matlekovió, Zvonko Marincelj, Karla Petek, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulió,
Zoran Sertié-prvi potpredsjednik Gradskog vijeéa, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Ivica
Sipu5, Vesna Stengl i Sreóko Telar.

Odsutni vijeónici: Sanja Miokovió i Tihomir Posavec-opravdano odsutni.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno l8 vijeónika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

U l7 sati i I I minuta, za vrijeme postavljanja vijeóniðkih pitanja u Aktualnom satu, sjednici je
pristupila vijeónica Dubravka Sebek te je u odluðivanju sudjelovalo l9 vijeónika.

U l8 sati i 3 minute, za vrijeme postavljanja vijeóniðkih pitanja u Aktualnom satu, sjednici je
pristupio vijeénik Robert Grubec te je u odluðivanju sudjelovalo 20 vijeónika.

Ostali nazoðni: Kristina lkió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karapandäa Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno druStvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun i frnancije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog druStva Sisaðki vodovod d.o.o., Darko Majió-
direktor trgovaökog dru5tva Auto promet Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor trgovaðkog
dru5tva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS d.o.o., Dina Kurjak Vanió-direktorica
trgovaðkog dru5tva Gradska trùnica Sisak d.o.o., Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog dru5tva
Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog druðtva Komunalac
Sisak d.o.o., Mario Stipkov-direktor trgovaðkog dru5tva Sportsko rekreacijski centar Sisak
ugostiteljstvo d.o.o. i vr5itelj duZnosti ravnatelja Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Tihana
Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg vrtióa Sisak Stari, Sandra Kramarió-ravnateljica Djeðjeg
vrtié,a Sisak Novi, Tanja Tole Majstorovió-ravnateljica Doma kulture ,,Kristalna kocka
vedrineoo, Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak,
Zdenko Plevanðió i Gordana Medur-novinari MreZe TV.

Aktualni sat zapoðeo je u lTsati i l0 minuta.

l. MiSa Majkié Vukðevió upitala je je li Sisaðki vodovod d.o.o. uspje5no zavr5io obnovu
vodoopskrbe sredstvima iz Fonda te koje aktivnosti su bile obuhvaóene tim zahvatom?
Koje projekte óe provoditi Sisaðki vodovod d.o.o. u 2024. godini sredstvima Nacionalnog
plana oporavka i otpornosti, u suradnji s Hrvatskim vodama.



Sanja Mehinovió izvijestila je kako su krajem godine realizirani projekti financirani
sredstvima Europske unije, odnosno sredstvima Fonda solidarnosti.
Sisaðki vodovod d.o.o. prijavio je dva projektna prijedloga za sanaciju posljedica potresa

sredstvima Fonda solidarnosti. Ukupna vrijednost prve operacije bila je 2.871.071,46 eura.

Drugi ugovor bio je vrijedan 8.578.860,95 eura.

Ugovor zaradove na sanaciji poslije potresa iskori5ten jeu99,7l o/o.

Ugovor na sanaciji i vraóanje u ispravno stanje iskori5ten je u postotnom iznosu od 99,62 o/o.

Realizacijom ova dva ugovora Sisaðki vodovod d.o.o. iz Fonda solidarnosti, iskoristio je
11.347.374,80 eura 5to predstavlja iskoristivost od gotovo 100 % dodijeljenih sredstava.

Provedba oba ugovoraje zavr5ena.
U razdoblju od29. studenog do l. prosinca2023. godine, provedenaje provjera na licu mjesta

kojom je pregledana sva dokumentacija za pravdanje sredstava. Kontrolom nisu utvrdeni
nedostaci u provedbi.
Bespovratnim sredstvimazahitne sanacije Steta nakon potresao realizirani su mnogi projekti.

S obzirom da je Tomislav Kralj sa svoga mjesta dao primjedbu koja se odnosila na
prekoraðenje minutaZe glede davanja odgovorao Bojan Dadasovió mu je izrekao opomenu.

Sanja Mehinovió nastavila je sa svojim odgovorom, rekav5i da bi se odgovaranje na

vijeóniðko pitanje moglo produljiti s obzirom na vaZnost i vrijednost investicija na Sto su

Tomislav Matlekovió i Vesna Stengl zapljeskali sa svojeg mjesta te im je Bojan Dadasoivó
izrekao opomene.

Sanja Mehinovió rekla je kako je kompletan pogon za kondicioniranje vode i opskrbe vodom
u Novom Seli5tu revitalizfuan za sljedeóe razdoblje od minimalno 30 godina.
Drugi ugovor je potpisan u travnju ove godine, a odnosi se na Nacionalni plan oporavka i
otpornosti u vrijednosti od 3.408.000,00 eura od ðega su prihvatljivi tro5kovi od2,7 milijuna
eura dok je 80 % vrijednosti sufinancirano sredstvima Nacionalnog plana, a ostali dio u
omjeru 50:50, financiraju Sisaðki vodovod i Hrvatske vode.

Sreóko Telar zaûaiio je da se vijeónici pridrZavaju odredbi Poslovnika Gradskog vijeóa Grada
Siska. Õlanak 53. stavci 1.2.3. 4. 5. i 6., propisano je da odgovori mogu trajati najvi5e 5

minuta.

MiSa Majkió Vukðevió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorom na svoje pitanje.

2. Marko Rafaj postavio je pitanja Maji Del-Vechio:
U kojoj fazije asfaltiranje ceste u Jazveniku?
U Ulici hrvatskog narodnog preporoda, stanari na kuónim brojevima 33 i 35 imaju manjak
parkiraliSnih mjesta. Postoji li moguónostizgradnje parkirali5nog prostora?

Maja Del-Vechio rekla je da je ugovor za sanaciju prometnice u Jazveniku sklopljen, izvodaði
su bili na terenu, a oðekivani poöetak radova je ll. prosinca 2023. godine. Rijeð je o

prometnici koje nije zahtjevna pa bi radovi mogli potrajati oko l0-ak dana. Ako vremenski
uvjeti budu dobri, radovi na prometnici bi trebali biti gotovi do BoZióa.

Svjesni smo da u Ulici hrvatskog narodnog preporoda kao u svim velikim stambenim

naseljima, postoji problem parkirali5nog prostora. Trenutno se izvode radovi u Ulici kneza
Branimira. Ti radovi bit óe zavr5eni, a sliðni radovi óe se sljedeóe godine izvoditi u Ulici
hrvatskog narodnog preporoda.
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U proraðunu za sljedeóu godinu predlaZu se sredstva za uredenje parkirali5ta izmedu Ulice
hrvatskog narodnog preporoda i Ulice kneza Domagoja s kojim bi se dobilo 88 novih
parkirnih mjesta, a pjesaðkim stazama bi se povezale Ulica Andrije Hebranga, Ulica kneza

Domagoja i Ulica hrvatskog narodnog preporoda.

Marko Rafaj izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

3. Tomislav Kralj utvrdio je da su u Proraðunu Grada Siska za 2022. godinu bila predvidena

sredstva za obnovu Osnovne Skole Ivana Kukuljevióa u iznosu od 1,6 milijuna erra, a zatim u
Proraðunu 2a2023. godinu u iznosu od 1,6 milijuna eura, a u Proraðunu 2a2024. godini za to
se takoder predlaZu sredstva. U kojoj je fazi obnova te Skole te moZemo li ovaj puta vjerovati
da óe u 2024. godini Skola biti obnovlj ena, a uðenici óe se u nju vratiti?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da nijedan uðenik osnovne Skole, nijedan dan od potresa

nije pohadao Skolu bilo gdje drugdjeo osim objekata osnovnih ðkola, odnosno ni u jednoj

uðionici osim u uðionicama osnovnih Skola. Zarazliku od uðenika srednjih Skola koji su u
auto Skolama, u uredima, koji su nagurani u neprikladne uvjete gdje im radnici ulaze u toalete

i svlaðionice kada se uðenici presvlaðe prije satova tjelesnog odgoja. Sisaöki osnovnoðkolci su

imali sreóu da od prvog trenutka, kao i djeca u vrtióima, svoje osnovno Skolsko obrazovanje
nastave u prostorijama primjerenim za osnovnu Skolu. Skola óe biti obnovljena kao i svi ostali
objekti koje smo naveli.

Tomislav Kralj utvrdio je kako je gradonaðelnicadalavrlo Zustre odgovore.

Filip Pjerobon rekao je da je povrijeden ðlanak 53. Poslovnika jer je Tomislav Kralj trebao

izjavitije li zadovoljan dobivenim odgovorima ili ne.

Tom is lav Kr alj izr azio j e nezadovo lj stvo dob i ven im odgovorima.

4. Sonja Borió uputila je 2 pitanja. Jedno pitanje Nikolini Bijelió, a drugo pitanje Marku
Kriðki.
Izmjenama prostornog plana uredenja konaðno su stvorene sve pretpostavke za dovr5etak

dokumentaclle tu ureclenja perivoja Viktorovac. Sto je predvideno tim projektom i koja je
dinamika razv oja proj ekta?
Prije dvije godine djeci su od strane Zajednice sportskih udruga Grada Siska bile podijeljene

trenirke s obiljeZjima klubova. Postoji li moguónost da se ta akcija ponovi?

Nikolina Bijelió objasnila je kako je Grad Sisak pokrenuo izradu projektne dokumentacije za

revitalizaciju perivoja Viktorovac. Planira se cjelovito uredenje prostora perivoja s mreZom

uredenih i osvjetljenih staza. Prostor óe biti obogaóen novim sadrZajima kao Sto je paviljon na

centralnom dijelu, djeðje igrali5te, javni sanitarni ðvor, bit óe ureden izvor, formirat óe se

piknik zone, vjeíbali5te i nekoliko vrtova. Projektom se u Sisku uvodi suvremeni ekolo5ki

sustav odvodnje oborinske vode ugradnjom drenaZnog sloja i formiranjem ki5nih vrtova.

Zavríava se projektna dokumentacija i nakon ishodenja gradevinske dozvole, projekt óe biti
financiran sredstvima ITU mehanizma.

Marko Kriðka odgovorio je kako je u tijeku postupak prikupljanja podataka svih sportskih
klubova koji se odnose na broj komada i veliðinu duksi. Zarcalizaciju predloZena su sredstva

u Prijedlogu proraõuna 2a2024. godinu. O rokovima se ne moZe zasada ni5ta odrediti jer se
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radi o veóoj nabavi pa óe i procedura traiati dulje. Podjelu moZemo oöekivati u prvom
tromjeseðju sljedeóe godine.

Sonja Borió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

5. Sreóko Telar utvrdio je da su Programom javnih potreba u sportu grada Siska utvrdene
dvije aktivnosti. Jedna aktivnost financira se sredstvima Zajednice sportskih udruga Grada
Siska, a druga aktivnost financira se sredstvima SRC-a Sisak.
Rekao je da ga zanima funkcioniranje Zajednice sportskih udruga Grada Siska. Sto to
konkretno obuhvaóa i na Sto se tro5e sredstva?
Koliko ukupno imamo zaposlenih u SRC-u Sisak?

Marko Kriðka, odgovorio je, kada se radi o Zajednici sportskih udruga Grada Siska, radi se o
sedmoj aktivnosti. Radi se o plaóama zaposlenika, reZijskim tro5kovima, Sisak Fit-u i
aktivnostima koje se odnose na nabavu opreme. Juðer je nabavljen novi pisað i sl. To je opóa
stavka. Ako vijeónika interesira detaljan prikaz vijeónik moZe dobiti na uvid. Zaposlena je
jedna osoba koja obavlja tajniðke i raðunovodstvene poslove. Sklopljen je ugovor o djelu za
poslove tajnika Zajednice, a radi se o osobi koja je u mirovini.

Sreóko Telar na svoje drugo pitanje je zatraLio pisani odgovor te da mu se za sedmu aktivnost
raSðlane tro5kovi, odnosno sredstva.

6. Filip Pjerobon prvo je pitanje postavio Gordani Karapandía Prica rekav5i kako je u tijeku
cjelovita obnova objekta gradske vijeónice. U podrumu objekta pronadena su arheolo5ka
nalaziÉta. Stoje pronatleno i na koji naðin óe biti prezentirana?
Kirstinu Ikió Baniöek upitao je Sto je u ovoj godini napravljeno po pitanju plaóa i drugih
materijalnih prava zaposlenih u gradskom sustavu te Sto óe biti napravljeno u sljedeóoj
godini?

Na drugo pitanje odgovarala je Gordana Karapandía Prica rekav5i da na dana5nji dan,

odnosno na Svetog Nikolu, svi zaposleni u gradskom sustavu koji imaju djecu do navr5enih
15 godina Livota, imaju pravo na dar u iznosu od 55,00 eura. Svi zaposleni u gradskom
sustavu imaju pravo na boZiónicu u iznosu od 100,00 eura, na uskrsnicu u iznosu od 60,00
eura, na naknadu tro5kova prijevoza i naknadu za tro5kove prehrane. Sljedeóe godine planira
se poveóanje osnovice za obraðun plaóau iznosu od 15 Yo.

Na prvo pitanje odgovarao je Marijan Bogatió, ravnatelj Gradskog muzeja Sisak. Rekao je
kako su za vrijeme arheolo5kog nadzora prilikom zemljanih radova u gradskoj vijeónici,
pronadene odredene strukture. Strukture su prepoznate kao ostaci antiðkih termi iz vremena
antiðke Siscie. Najstariji dijelovi datiraju iz drugog i treóeg stoljeóa, nalaze se na lokaciji od
gradske vijeónice do Malog kaptola. Strukture datiraju iz nekoliko etapa. Dakle, drugo i treóe
stoljeóe, nakon toga kasna Antika. Posebnost je da je na temeljima antiðkih termi izgradena
zgradagradske vijeónice. Veó na dubini od l0 cm su pronadene strukture. Postavlja se pitanje
prezentacije. Sukladno zakonu o za5titi i oðuvanju kultumih dobara, o tome odluðuje
Konzervatorski odjel Ministarstva kulture i medija u Sisku. Prezentacija struktura bila bi
zanimljiva na naðina da bude kontinuirana. Ne samo u radno vrijeme gradske uprave veó da
budu dostupne izvan zgrade. Da li ispred gradske ili iza gradske vijeónice, mi o tome ne

odluðujemo. Spremni smo napraviti prezentaciju u na5em arheolo5kom parku Siscia-Segestika
koji bi se trebao sljedeóe godine poðeti graditi.
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Filip Pjerobon izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

7. Zeljko Ðermanovió utvrdio je da su brojni projekti u Upravnom odjelu za gospodarstvo i
komunalni sustav zapoðeli u prosincu, a nastavljaju se u2024. godini. O kojim projektima se

radi i kojom dinamikom se odvijaju postojeói?
Planira li Grad Sisak u 2024. godini poveóati izdvajanjaza Javnu vatrogasnu postrojbu Grada

Siska uzevSi u obzir da dríava nije poveóala iznos decentraliziranih sredstava, a plaé,a i

materijalna prava se poveóavaju?

Maja Del-Vechio izvijestila je da je ugovot vezan uz uredenje Setali5ta Vladimira Nazora
potpisan, izvodað radova bio je na terenu i trenutno dogovaramo arheolo5ko istraZivanje.

Kada se steknu uvjeti, rokza izvodenje radova je 90 dana. Zapostavljanje rasvjete na nasipu

od kupaliSta Zibel do Mosta Gromova izabran je izvodaé. Predviileni rok radova je 45 dana. U

ovome trenutku ðekamo povoljnije vremenske uvjete. Radovi u Ulici Hrvatskih domobrana

izvode se u dvije faze. Dio od Ulice J.J.Strossmayera do Trga Vere Grozaj se asfaltira, a u
potpunosti i taj dio trebao bi biti zavr5en do kraja ovog tjedna. Drugi dio prometnice trebao bi
biti pripremljen za asfaltiranje tijekom sljedeóeg tjedna, a radovi od Trga Vere Grozaj do

Ulice Ivana Gundulióa trebali bi biti zavr5eni do 21. prosinca. Parkirali5te u Ulici Augusta

Cesarca pripremljeno je za asfaltiranje koje bi trebalo zapoéeti sutra, ovisno o vremenskim

uvjetima. lJ vezi s radovima na nogostupu u Ulici Andrije Hebranga, izvodaë,je uveden u

posao. Radovi su zapoðeli 4. prosinca. Radovi se izvode na obostranom nogostupu duZ cijele
ulice u duZini od 950 metara. Nogostup se u potpunosti rekonstruira. Radovi ée trajati 2

mjeseca.
U sljedeóoj godini kreóemo sa sanacijom Ulice Franje Lovrióa od Gimnazije Sisak do

Euroherca, sa sanacijom Ulice Ante Starðevióa od kruZnog toka do Frankopanske ulice.

Uredivat óe se prometne i parkirali5ne povr5ine kod Kazali5ta 21 nakon cjelovite obnove tog
objekta i pje5aðke povr5ine u centru grada. U planu su nove biciklistiöke staze na podruðju

Gradske ðetvrti Sisak Novi i Gradske õetvrti Caprag. Krenut éemo s izgradnjom biciklistiðkog
poligona koji óe biti pokraj Ciglarske grabe iza postojeóeg skate parka. Uretfivat óemo javno-

þroti.tnu povrSinu ispred óU;.ttu buduóe knjiZnice. Slijedi parkiraliSte u Ulici Augusta Senoe

s 44 parkirnih mjesta s izgradnjom nove javne rasvjete, parkirali5te izmedu Ulice hrvatskog

narodnog preporoda i Ulice kneza Domagoja. O uredenju perivoja Viktorovac govorila je
Nikolina Bijelió. Projektom u Ulici Steve Bereka planira se uredenje 1100 metara prometnice

uz izgradnju oborinske odvodnje, asfaltnog zastora i nogostupa. Kreóemo sa sanacijom

odlagaliSta otpada Goriðica u dvije faze. Ishodena je odredena dokumentacija i gratÍevinska

dozvola. Radovi óe biti financirani iz Fonda solidarnosti i bit óe izvodeni u dvije faze. U prvoj
fazlbit óe sanirane manje plohe odlagali5ta s pokrivanjem brtvenog sustava. Izgradila bi se

pristupna prometnica za odlaganje na plohu 3 i spajanje sustava otplinjavanja na plinske

sonde. Drugom fazom, iznad obodnog nasipa, bio bi brtveni sustav, slijedi izgradnja
prometnice s obodnim kanalom i sanacija ograde odlagali5ta s tim da bi se nadvisivala
postojeóa ploha odlagali5ta tako da bismo dobili dodatnih l0 metara u visinu, odnosno novih
53 tisuée tonaza odlaganje otpada.

Gordana Karupandäa Prica objasnila je da óe Grad Sisak u sljedeóoj godini morati izdvojiti
dodatnih 325 tisuéa eutaza poveéanje plaóa operativnim vatrogascima s obzirom na to da je
donesen Pravilnik o klasifikaciji radnih mjesta profesionalnih vatrogasaca, mjerilima za

njihovo utvrdivanje i koeficijentima sloZenosti poslova, a stupio je na snagu l. svibnja ove

godine. Õlankom 31. navedenog Pravilnika propisano je da vatrogascima pripada dodatakza
posebne uvjete rada najmanje u visini koliko iznosi postojeói dodatak za drùavne sluZbenike,

a to je 25 %. Potrebno je istaknuti da je u roku od 6 mjeseci od stupanja na snagu Zakona o
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vatrogastvu kojije na snagu stupio 1. sijeðnja 2020. godine, Vlada Republike Hrvatske trebala
donijeti Uredbu o dodacima na plaóu. Medutim, Uredba do danas nije donesena. JoS ne znamo
koliko óe sljedeóe godine biti potrebno osigurati dodatnih sredstava s obzirom da ne znamo

koliko óemo dobiti decentraliziranih sredstava.

Zeljko Ðermanovié izjavioje da je zadovoljan dobivenim iscrpnim odgovorima te da mu je
Zao 5to Vlada nije donijela Uredbu, odnosno dodijelila sredstva.

Tomislav Kralj rekao je da se radi o povredi Poslovnika jer pitanja postavlja 4 ili 5 vijeónika
vladajuóe veóine.

Bojan Dadasovió rekao je da se vijeénica Sonja Borió ivijeónik Marko Rafaj nisu izjasnili kao

vijeónici vladajuóe veóine u Gradskom vijeéu Grada Siska.

8. Ðulija Adamovió uputila je pitanje Goranu Grguraðu. Prijedlog proraõuna Grada Siska za

2024. godinu sadrZi brojne projekte na podruðju pred5kolskog odgoja i obrazovanj a. Zamolila
je da se objasni o kojim projektima se radi.
Bogati adventski program zapoðeo je paljenjem prve adventske svijeóe. Molim obavijest
sugradanima 5to mogu oðekivati u programimavezanim uz Advent?

Goran Grgurað odgovorio je da óe se cijelo razdoblje od 2. prosinca ove godine do 7. sijeðnja
sljedeóe godine odríavati bogati prigodni programi.

Sa svojeg mjesta, Vesna Stengl upitala kakav je to advent u razdoblju koje je naveo Goran
Grgurað?

Bojan Dadasovió izrekao je opomenu zbog rasprave sa svojih mjesta Vesni Stengl, Tomislavu
Matlekovióu i Filipu Pjerobonu.

Goran Grgurað nastavo je izlaganje rekav5i da ée se najveói dio programa za najmlade
odvijati u zgradi u kojoj se odrZava sjednica Gradskog vijeóa, u Ulici Stjepana i Antuna
Radióa 20. U objektu je vilenjakova radionica u kojoj óe se odvijati programi u

prijepodnevnim satima subotom i nedjeljom u suradnji s gradskim ustanovama u kulturi. Na
adventskom trgu imat éemo programe u kulturi s ugostiteljskom ponudom.

Grad Sisak javio se vrlo brzo na natjeðaje koji se odnose na Nacionalni plan oporavka. Ovu
godinu iskoristili smo za pripremu dokumentacije. Sto se tiðe djeðjih vrtióa Razliðak i
Maslaðak, zavr5eni su izvedbeni projekti i dobivene su gradevinske dozvole i trenutno smo u
zavr5noj pripremi za objavu javnog poziva za izvodenje radova. Oðekujemo da óe radovi biti
zavr5eni do kraja 2024. godine. Ovim radovima poveóat óe smje5taji kapaciteti, odnosno
poveóat óe se postojeói broj jedinica. Ukupna vrijednost procijenjena je na 5.324.815,00 eura.

ZaDjeë:ji vrtió Razliðak iznos radovaje 2.590.000,00 eura. Izraíeno u postotcima, S5 % ovih
investicija financira se iz Nacionalnog plana otpornosti i oporavkao a 15 o/o sredstava

osigurava se Proraðunu Grada Siska. Dovr5etkom i objekta djeðjeg vrtióa u Galdovu bit óe

raspoloZivo 500 novih mjesta zadjecu u vrtióima te neóe biti neupisane djece u djeðje vrtióe.

Ðulija Adamovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

Aktualni sat zavr5en je u 18 sati i 7 minuta.
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Zavújeme postavljanja pitanja u Aktualnom satu svoja vijeóniðka pitanja nisu stigli postaviti

sljedeói vijeónici: Ðulija Adamovió, Robert Grubec, Zvonko Marincelj, Lucija Matkovió,
Tomislav Matlekovié, Karla Petek, Ivica Rendulié, Zoran Sertió, Ivica SipuS i Vesna Stengl.

U ime Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a, predsjednik Kluba Tomislav Kralja zatraLio
je pauzu u trajanju od l0 minuta s obzirom da je predsjednik Gradskog vijeóa opomenama

iskljuðio iz rada sjednice nekoliko oporbenih vijeénika, ne dopu5ta im raspravu i dopu5ta

vrijeclanje vijeónika. Rekao je da u ovakvom radu Gradskog vijeóa ne Zele sudjelovati i ne

podrZavaju Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2024. godinu.

S obzirom da su vijeónici poðeli napu5tati sjednicu, Bojan Dadasovió nije zakazao pavzr).

Nakon postavljanja pitanja u Aktualnom satu, u 18 sati i l0 minuta sjednicu su napustili
vijeónicì Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Ivica
Sipu5 iVesna Stengl te je u odluðivanju sudjelovalo l4 vijeónika.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóe dopune dnevnog reda:

l. PredlaZem dopunu dnevnog reda tako da se iza toðke 25. dnevnog reda dodaje nova toðka
26. koja glasi:
"Prijedlog odluke o dono5enju Strategije ruzvoja Urbanog podruðja Sisak za financijsko
razdoblje 2021 .-2027. godine".

ObrazloZenje:
Prijedlog Strategije razvoja Urbanog podruõja Sisak za financijsko razdoblje 2021.-2027.
godine nije se mogao uvrstiti u predloZeni dnevni red jer savjetovanje s javno5óu nije bilo
zavrðeno do objave materijala za sjednicu Gradskog vijeóa Grada Siska.

Prethodna dopuna predloZenog dnevnog reda usvojenajejednoglasno sa 14 glasovaza.

2. Predlaùem dopunu dnevnog reda tako da se iza toéke 26. dnevnog reda dodaje nova toðka
27.koja glasi:
o'Odluka o dono5enju Akcijskog plana Strategije razvoja Urbanog podruðja Sisak za

fi nancij sko razdoblje 2021 .-2027 .*

ObrazloZenje:
Dono5enje Odluke o dono5enju Akcijskog plana Strategije razvoja Urbanog podruöja Sisak za

financijsko razdoblje 2021.-2027. vezano je uz Strategiju, odnosno Akcijski plan ne moZe se

donijeti prije Strategije razvoja Urbanog podruðja Sisak ta flrnancijsko razdoblje 2021.-2027.
godine.

Prethodna dopuna predloZenog dnevnog reda usvojenajejednoglasno sa 14 glasovaza.

3. PredlaZem dopunu dnevnog reda tako da se iza toéke27. predloZenog dnevnog reda dodaje

nova toðka 28. s podtoðkama a) i b) koja glasi:

"a) Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Sisak Stari i k.o.
Novi Sisak na Agenciju za pravni promet i posredovanje nekretninama u svrhu izgradnje
viSestamben ih zgrada za privremeno zbrinjavanje"
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,,b) Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi

izgradnje viSestambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje u k.o Sisak Stari i k.o

Novi Sisak"

ObrazloZenje:
Podaci i dokumentacija iz Agencije za pravni promet i posredovanje nekretninama nisu

zaprimljeni do roka za dostavu materijala za sjednicu Gradskog vijeóa te se predlaâe ova
dopuna dnevnog reda.

Prethodna dopuna predloZenog dnevnog reda usvojenajejednoglasno sa 14 glasovaza.

Predlagateljica sva tri prijedloga za dopunu dnevnog reda je gradonaðelnica Kristina lkió
Baniðek, dok je za prva dva prijedloga za dopune dnevnog reda izvjestiteljica proõelnica

Upravnog odjela za proraëun i financije Silvija MuZek, a za treéi prijedlog dopune dnevnog

reda izvjestiteljica je proðelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko pravne i opóe

poslove Gordana KarapandZa Prica.

Bojan Dadasovié predloZio je sljedeói

DNEVI\I RED
l. Usvajanje zapisnika s 18. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog godi5njeg izvjeStaja o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za 2022. godinu

Predlagate lj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

3. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja

nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2022. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karupandía Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne,

imovinsko pravne i opóe poslove

4. a) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa odríavanja
komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2022. godini
Predlagatelj ica: Kristina lkié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav

b) Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o izvrSenju Programa graclenja objekata i
ure<laja komunalne infrastrukture na podruðju Grada Siska za 2022. godinu

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestitelj ica: Maj a Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav

5. a) Prijedlog polugodi5njeg izvje5taja o izvr5enju Proraðuna Grada Siskaza2023.
godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniöek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proöelnica Upravnog odjela za proraðun i financije
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b) Prijedlog izmjena i dopuna Proraðuna Grada Siska za 2023. godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraéun i financije

c) Prijedlog programa o izmjenama i dopuni Programa odrLavanja komunalne
infrastrukture u Gradu Sisku u 2023. godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

d) Prijedlog programa o izmjenama Programa gradenja objekata i uredaja komunalne
infrastrukture na podruðju Grada Siska za 2023. godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ic a: Maja Del-Vechio, privremena proöe lnica Upravnog odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav

e) Prijedlog programa o izmjeni Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za

2023. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestitelj ica: Maj a Del-Vechio, privremena proöelnica Upravnog odiela za
gospodarstvo i komunalni sustav

f) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u

2023. godini
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

g) Prijedlog programa o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba za civilno druðtvo,
branitelje i mlade Grada Siska u 2023. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

h) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u

2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno druõtvo

i) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u

u2023. godini
Predlagateljica: Kristina lkié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo
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j) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju

Grada Siska u 2023. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

k) Prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i
zdravstvu Grada Siska u 2023. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

6. Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za

razdoblj e sij eðanj -lipanj 2023 . godine
Predlagatelj ica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaûpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

7 . Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o poveóanju iznosa sredstava za frnanciranje
djelatnosti vatrogastva u2023. godini u Gradu Sisku
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

8. a) Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2024. godinu i projekcije Proraöuna za

razdoblje 2025.-2026. godine
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

b) Prijedlog odluke o izvrSavanju Proraðuna Grada Siska za 2024. godinu

Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

c) Prijedlog programa odrLavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2024.

godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ic a: Maja De I -Vechioo privremena proðe lnica Upravno g odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav

d) Prijedlog programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na

podruöju Grada Siska za 2024. godinu
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ic a: Maja De l-Vech io, privremena proðe ln ica Upravno g odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav

e) Prijedlog programa kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim
zemljiStem u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska za 2024. godinu

Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maj a Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav
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f) Prijedlog programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2024. godinu

Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav

g) Prijedlog programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno dru5tvo

h) Prijedlog programa javnih potreba za civilno druStvo, branitelje i mlade Grada

Siska u 2024. godini
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica

Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obtazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno dru5tvo

Ð Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grguraö, proõelnik Upravnog odjela zaobtazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

j) Prijedlog programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u 2024. godini

Predlagateljica: Kristina lkié Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno dru5tvo

k) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2024. godini

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

l) Prijedlog programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u 2024.

godini
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grguraö, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

m) Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u

2024. godini
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grguraõ, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno druStvo

9. Prijedlog odluke o porezima Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije
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10. Prijedlog odluke o visini poreznih stopa godi5nj eg porcza na dohodak na podruöju
Grada Siska
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

1 l. Prijedlog odluke o visini pau5alnog poreza po krevetu, smjeStajnoj jedinici u kampu
i/ili kamp-odmori5tu te smje5tajnoj jedinici u objektu zarobinzonski smjeStaj

Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproruëun ifinancije

12. Prijedlog odluke o otpisu nenaplativih potraùivanja
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproruéun i financije

13. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovaðkom dru5tvu Sisaðki vodovod d.o.o.,

Obala Ruclera Bo5kovióa 10, Sisak, za nabavu ionskog kromatografa putem
financijskog leasinga kod i4next leasing Croatia d.o.o.o Avenija Veóeslava Holjevca
20, Zagreb, OIB: 05273526923
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

14. a) Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natjeðaja za zakup zajedniðkog pa5njaka u

vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Lonjsko
polje
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

b) Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natjeðaja zazakup zajedniðkog pa5njaka u

vlasniStvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Poljice
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

c) Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natjeóajazazakup zajedniðkog pa5njaka u

vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak

Hrastelniðki paSnjak

Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maj a Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odiela za
gospodarstvo i komunalni sustav

15. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gospodarenju nekretninama u vlasni5tvu
Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandùa Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne,

imovinsko pravne i opóe poslove
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16. Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Buda5evo-

Topolovac na Gradsku trZnicu Sisak - Centar dijeljenih usluga d.o.o., Sisak, Trg
Josipa Matleriéa I

Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniõek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne,

imovinsko pravne i opée poslove

17. Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska

2a2024. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandâa Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpÍavne,
imovinsko pravne i opóe poslove

18. Prijedlog odluke o dono5enju Plana djelovanjaGrada Siska u podruðju prirodnih
nepogoda za 2024. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandi,a Prica, proõelnica Upravnog odjela za upravne,

imovinsko pravne i opóe poslove

19. Prijedlog godi5njeg planarazvoja sustava civilne zaítile na podruðju Grada Siska za

2024. godinu s financijskim uðincima za trogodi5nje razdoblje
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupÍavne,
imovinsko pravne i opóe poslove

20. Prijedlog programajavnih potreba zaobavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluZbe

spa5avanja Stanice Novska na podruðju Grada Siska u 2024. godini
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapand1aPrica, proðelnica Upravnog odjela zaûpÍavne,
imovinsko pravne i opóe poslove

2 t . Prijedlog odluke o dono5enju Programa za5tite okoli5a grada Siska za razdoblje 2023.-

2026. godine
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelié, proðelnica Upravnog odjela za prostornu uredenje i

zaítitu okoliSa

22.Prijedlog odluke o osiguravanju sredstavazaredovito godi5nje financiranje politiðkih
stranaka i nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeóu Grada Siska za 2024. godinu

Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proöelnica Upravnog odjela za

upravne,imovinsko pravne i opóe poslove

23. Prijedlog odluke o naðinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i
predstavnikanacionalne manjine u Gradu Sisku za 2024. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapand1a Prica, proðelnica Upravnog odjela za

upravne,imovinsko pravne i opóe poslove
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24. Prijedlog odluke o odobravanju Programa rada savjeta mladih Grada Siska za

2024.godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica

Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

25. Prijedlog zakljuõka o izradi Strategije razvoja ranog i pred5kolskog odgoja i

obrazovanja Grada Siska za razdoblje 2024.-2029. godine.
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

26. Prijedlog odluke o odno5enju Strategije razvoja Urbanog podruðja Sisak za financijsko
razdoblje 2021 .-2027. godine
Predlagatelj ica: Kristina lkió B aniðek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proöelnica Upravnog odjela zaproraéun i financije

27. Prijedlog odluke o donoðenju Akcijskog plana Strategije razvoja Urbanog podruðja

Sisak za financijsko razdoblje 2021.-2027 .

Predlagateljica: Kristina tkió Baniöek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

28. a) Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Sisak Stari i
k.o. Novi Sisak na Agenciju za pravni promet i posredovanje nekretninama u svrhu
izgr adnj e v i Sestam ben ih zgr ada za p ri v rem eno zbr inj av anj e

Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaöelnica

Izvjestiteljica: Gordana KarapandäaPrica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne,

imovinsko pravne i opóe poslove

b) Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi

izgradnje vi5estambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje u k.o Sisak Stari

i k.o Novi Sisak.
Predlagatelj ica: Kristina lkié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proöelnica Upravnog odjela zaupravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

Dnevni red usvojenjejednoglasno sa 14 glasovaza.

TOðKA 1.

Zapisnik s 18. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno sa l4 glasova za.

TOðKA 2.

Nakon uvodnog obrazloíenja Silvije MuZek, s 13 glasova za, niíta glasova protiv ijednim
glasom suzdräanlm Sreóka Telara, donesen je

GODISNJI IZVJESTAJ
o izvr3enju Proraõuna Grada Siska 2a2022. godinu

Nakon prethodne toðke dnevnog reda sjednicu je napustio vijeónik Sreéko Telar te je u

odluõivanju sudjelovalo 1 3 vijeónika.
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Bojan Dadasovió zakazao je pauzu za odríavanje zajedniðke sjednice Odbora za statutamo-
pruunu pitanja, ðlanovi Odboru' Bojan Dadasovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, äeljko
Ðermanovió iTomislav Kralj, Odborazaftnancije igospodarenje imovinom, õlanoviOdbora:
Ivica Rendulió, Sonja Borió, Zvonko Marincelj, Robert Grubec i Dubravka Sebek, Komisije
za prostorno uredenje, za5titu okoli5a i spomenika kulture, urbanizamo arhitekturu i
graditeljstvo, õlanovi Odbora: Filip Pjerobon, Bojan Dadasovió, MiSa Majkió Vukðevió, Karla
Petek i Ivica Sipu5 koji óe razmatrati dopunjene toðke usvojenog dnevnog reda.

Odsutniðlanovi odbora: Tomislav Kralj, Dubravka Sebek i lvica Sipu5.

Nakon uvodnog obrazloíenja Silvije MuZek i Gordane Karupandia Prica, ðlanovi odbora
jednoglasno su dali pozitivna miSljenja na prijedloge akata koji se usvojeni kao dopune

dnevnog reda i predloZili Gradskom vijeéu njihovo usvajanje.

Pauzajezapoéelau 18 sati i 20 minuta, azavríenaje u l8 sati i25 minuta.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je nakon paùze sjednici nazoðno 13 vijeónika te se mogu

donositi pravovaljane odluke.

TOCKA 3.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju Izvje5éa o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u

vlasni5tvu Grada Siska za 2022. godina

TOCKA 4.

Nakon uvodnog obrazloíenja Maje Del-Vechio,

a) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

ZAKLJUCAK
o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju Programa odräavanja komunalne infrastrukture u

Gradu Sisku a2022. godini

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

ZAKLJUCAK
o usvajanju IzvjeSóa o izvr5enju Programa gradenja objekata i

uretlaja komunalne infrastrukture na podruõju Grada Siska 2a2022. godinu

TOðKA 5.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Silvije MuZek,

a) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

POLUGODISNil IZVJESTAJ
o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za 2023. godinu
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b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesene su

IZMJENE I DOPUNE PRORACUNA GRADA SISKA ZA2O23, GODINU

c) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjenama i dopuni Programa odrZavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u

2023. godini

d) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjenama Programa gratlenja objekata i uretlaja komunalne infrastrukture na

podruðju Grada Siska za 2023. godinu

e) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2023. godinu

f; Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 2023. godini

g) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba za civilno dru5fvo, branitelje i mlade Grada

Siska u 2023. godini

h) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2023. godini

i) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2023. godini

j) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u 2023. godini

k) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje
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PROGRAM
o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u

2023. godini

TOðKA 6.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane KarapandZe Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesen je

ZAKLJUCAK
o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za razdoblje sijeðanj-lipanj

2023. godine

TOðKA 7.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandäe Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesenaje

ODLUKA
o poveóanju iznosa sredstava za financiranje djelatnosti vatrogasfva a2023. godini u

Gradu Sisku

TOÕKA S.

Nakon uvodnog obrazloíenja Silvije MuZek,

a) Jednoglasno s 13 glasovaza donesenje

PRORAðUN GRADA SISKA ZA2O24. GODINU
i projekcije Proraðuna za razdoblie2025.-2026. godine

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o izvr5avanju Proraðuna Grada Siska 2a2024. godinu

c) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
odrZavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u2024. godini

d) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podruðju Grada Siska za

2024. godinu

e) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenje

PROGRAM
kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u vlasni5tvu

Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska za 2024. godinu
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f) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2024. godinu

g) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 2024. godini

h) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i mlade Grada Siska u2024, godini

i) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u sportu Grada Siska u 2024. godini

j) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u 2024. godini

k) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u kulturi Grada Siska za 2024. godinu

l) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u2024. godini

m) Jednoglasno s l3 glasova za, donesen je

PROGRAM
javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2024. godini

TOCKA 9.

Nakon uvodnog obrazloíenja Silvije MuZek, jednoglasno s l3 glasova za, donesena je

ODLUKA
o porezima Grada Siska

TOCKA 10.

Nakon uvodnog obrazloíenja Silvije MuZek, s 12 glasova za, jednim glasom protiv Zorana

Sertióa, ni5ta glasova suzdrZanih, donesena je
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ODLUKA
o visini poreznih stopa godi5njeg poreza na dohodak na podruõju Grada Siska

TOðKA 1r.
Nakon uvodnog obrazloíenja Silvije MuZek, jednoglasno s l3 glasova za, donesena je

ODLUKA
o visini pau5alnog poreza po krevetu, smje3tajnoj jedinici u kampu i/ili kamp-odmori5tu

te smjeStajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeStaj

TOðKA 12.

Nakon uvodnog obrazloíenja Silvije MuZek, s 12 glasovaza,niéta glasova protiv ijednim
glasom suzdrZanim Bojana Dadasoviéa, donesena je

ODLUKA
o otpisu nenaplativih potraZivania

TOCKA 13.

Nakon uvodnog obrazloZenja Silvije MuZek, jednoglasno s l3 glasova za, donesena je

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaõkom druStvu Sisaðki vodovod d.o.o. Obala Rudera

BoSkoviéa 100 Sisak, za nabavu ionskog kromatografa putem fÏnancijskog leasinga kod
i4next leasing Croatia d.o.o., Avenija Veóeslava Holjevca 20,Zagreb' OIB: 05273526923

TOCKA 14.

Nakon uvodnog obrazloäenja Maje Del-Vechio,

a) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o raspisivanju javnog natjeõaja zazakup zajedniõkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike

Hrvatske na podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Lonjsko polje

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o raspisivanju javnog natjeðaja zazakup zajedniðkog pa5njaka u vlasniStvu Republike

Hrvatske na podruðiu Grada Siska-Zajedniõki pa5njak Poljice

c) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o raspisivanju javnog natjeðaja zazakup zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike

Hrvatske na podruðju Grada Siska-zajedniðki pa5njak Hrastelniðki pa5njak

TOCKA 15.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandia Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesenaje
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ODLUKA
o izmjeni i dopuni Odluke o gospodarenju nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska

TOðKA 16.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesenaje

ODLUKA
o prijenosu prava vlasniStva na nekretninama u k.o. Buda5evo-Topolovac na Gradsku

tränicu Sisak-Centar dijeljenih usluga d.o.o. Sisako Trg Josipa Maderiéa I

TOðKA 17.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesen je

PLAN
upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska

TOCKA 1S.

Nakon uvodnog obrazloäenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesenaje

ODLUKA
o donoSenju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirodnih nepogoda 2a2024.

godinu

TOCKA 19.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesen je

GODISNJI PLA¡I
razvoja sustava civilne za5tite na podruõju Grada Siska za 2024. godinu s financijskim

uõincima za trogodiSnje razdoblje

roðKA 20.

Nakon uvodnog obrazloi,enja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesen je

PROGRAM
javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluäbe spa5avanja Stanice

Novska na podruðju Grada Siska u 2024. godini

TOðKA 21.

Nakon uvodnog obrazloäenja Nikoline Bijelió, jednoglasno s l3 glasova za, donesena je

ODLUKA
o donoSenju Programa za5tite okoli5a grada Siska za razdoblje 2023.-2026. godine

Nakon glasovanja o prethodnoj toðki, sjednicu je privremeno napustio vijeónik Marko Rafaj

te je u odluðivanju sudjelovalo l2 vijeónika
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TOëKA22.
Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 12 glasova za,

donesena je

ODLUKA
o osiguravanju sredstava za redovito godi5nje financiranje politiõkih stranaka i

nezavisnih vijeénika u Gradskom vijeóu Grada Siska za 2024, godinu

Nakon glasovanja o prethodnoj toðki, sjednici je pristupio vijeónik Marko Rafaj te je u

odluðivanju sudjelovalo I 3 vijeónika.

TOðKA 23.
Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 13 glasova za,

donesenaje

ODLUKA
o naðinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i predstavnika nacionalne manjine u

Gradu Sisku za 2024. godinu

TOðKA 24.
Nakon uvodnog obrazloùenja Gorana Grguraða,jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o odobravanju Programa rada savjeta mladih Grada Siska za 2024. godinu

TOCKA 25.
Nakon uvodnog obrazloäenja Gorana Grguraða, jednoglasno s l3 glasova za, donesen je

ZAKLJUðAK
o izradi Strategije razvoja ranog i pred5kolskog odgoja i obrazovanja Grada Siska za

razdoblj e 2024.-2029. godine

TOCKA 26.
Nakon uvodnog obrazloäenja Silvije MuZek, jednoglasno s 13 glasova z4 donesena je

ODLUKA
o odno5enju Strategije razvoja Urbanog podruðja Sisak za financijsko razdoblje202l-

2027. godine

TOCKA 27.
Nakon uvodnog obrazloäenja Silvije MuZek, jednoglasno s l3 glasova za, donesena je

ODLUKA
o donoSenju Akcijskog plana Strategije razvoja Urbanog podruõja Sisak za fïnancijsko

razdoblje 2021.-2027

TOCKA 2S.

Nakon uvodnog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica,

a) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenaje
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ODLUKA
o prijenosu prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Sisak Stari i k.o. Novi Sisak na

Agenciju za pravni promet i posredovanje nekretninama u svrhu izgradnje
vi5estam benih zgrada za privremeno zbrinjavanj e

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi izgradnje

vi5estambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje u k.o. Sisak Stari i k.o.
Novi Sisak

19. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u l9 sati i 20 minuta.

Silvio Baljak Gord Prica an Dadasovié
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